
Olen väga tänulik inimestele, kes mind kandidaadiks nomineerisid. 
 
Nõustun väga Juri arvamusega, et oleme osa ühest kõige paremini toimivast 
erialaseltsist ja sellise tugeva järjepidevuse kujunemises on väga suurt rolli 
mänginud kõik eelmised seltsi juhatused ning presidendid koos kõigi seltsi 
liikmetega. 
 
Mul on olnud au abistada seltsi juhatust Eestis toimunud Balti Kongresside 
korraldamisel ja see on andnud hea kogemuse suurürituste läbiviimiseks ja 
võimaluse nii väliskolleegide kaasamiseks projektidesse kui ka neile Eesti 
meditsiinisüsteemi ja töökultuuri tutvustamiseks- kõik on hinnanud meie 
professionaalsust ja omavahelist head läbisaamist väga kõrgelt. 
Juhatuse potentsiaalse liikmena pean oluliseks järjepidevuse ja hea 
meeskonnatöö jätkamist ning eelmiste juhatuste poolt alustatud projektide 
edasi- ja lõpuni viimist. 
 
Erialaspetsiifiliselt pean väga oluliseks patsiendikesksust ning selle jätkuvat 
parandamist Eesti meditsiinis, prognoosi arvestavat ja inimväärikust austavat 
intensiivravi ning ühtlaselt tugeva anesteesia ja intensiivravi taseme tagamist 
üle Eesti, nii erakliinikutes, maakonnahaiglates, keskhaiglates kui ka 
piirkondlikes haiglates. Samuti eriala atraktiivsena hoidmist noorte alustavate 
arstide hulgas. 
 
Arstina soovin rohkem rõhutada kollegiaalsuse ja positiivse tagasiside tähtsust 
töökaaslaste suhtes meie igapäevatöös. Samuti pean oluliseks välja töötada 
motivatsioonipaketid inimestele, kes soovivad panustada eriala tulevikku läbi 
erinevate praktiliste ülesannete, kuid kes ei soovi sellega seoses automaatselt 
juhtimiskohustusi. 
 
Soovin, et selts oleks igas mõttes anesteesia- ja intensiivravi majakas Eestis, 
eeskujuks teistele erialaseltsidele, konstruktiivseks koostööpartneriks 
tervishoiuasutustele ja riiklikele organisatsioonidele ning abiks oma inimestele- 
seltsi liikmetele. 
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